
 

Beslutsförslag Till: Kommunfullmäktige
Kommunfullmaktiges presidium

Datum: 2024-09-06

Diarienummer: KS 2024/0209

Medborgarförslag nr 9/2024 —

Hastighetssankande atgarder Svinningevagen

Sammanfattning
I ett medborgarförslag inkommet till Österåkers kommun 2024-08-27 föreslås
att fysiska farthinder sätts upp längs hela norra Svinningevägen (liksom vid
multiarenan) samtatt trafiksignalerna tas bort vid övergångsstället vid hållplats
Gottsunda.

Beslutsförslag

Kommunfullmaktiges presidium foreslar Kommunfullmaktige besluta

Medborgarforslag nr 9/2024 medges vackas och remitteras till

Kommunstyrelsen som pa delegation fran Kommunfullmaktige och efter
beredning av Kommunstyrelsens tekniska utskott, fattar slutgiltigt beslut med
anledning av förslaget.

Arendet

Medborgarförslaget berör Kommunstyrelsens ansvarsområde gällande
uppgifter inom teknikområdet:

- Att vara väghållare och kommunal väghållningsmyndighet samt i

förekommandefall svara för kommunens representation i Vägföreningar,
- Besluta i frågor rörande uppgifter som avses i $ 1 i lagen om nämnder för
vissa trafikfrågor och därutöver uppmärksamtfölja trafikförhållandena inom
kommunen samtverka för förbättrad trafiksäkerhet.
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Ingela Gardner

Kommunfullmaktiges ordforande
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Österåkers kommun
Kommunstyrelsen

Skickas till:

Kommunfullmaktige i Österåkers kommun 2024 -08- 27
Kommunkansliet |

184 86 Åkersberga Dnr. KS 2024/0 207
fönrnsbossnsa sf sor

Medborgarförslag

 Förslag (endast ett ämne)”

Hastighetssänkande åtgärder Svinningevägen
 Beskrivning” .
Den nordvästra delen av Svinningevägen (Från korsningen med Företagsallén till rondellen vid
Fredsborg) upplevs väldigt otrygg och det finns en konstanträdlsa för att bli påkörd.
Hastighetsbegränsningen (40km/h) följs nästintill aldrig då vägen helt och hållet saknar fysiska
farthinder, och de flesta förare kännersig trygga med att gå upp i 7Okm/h och förstöra upplevelsen
för alla fotgängare, cyklister och inte minst de boende i området. Detta resulterar i en mycket otrygg
korsning av vägentill och från busshållplatsen i Gottsunda (då för många förare inte stannarvid rött
ljus) samt att det är omöjligt att hålla en konversation utan att höja rösten. (Jag och min familj
flyttade för övrigt ifrån Hagbyhöjden på grund av det höga bullret på vägen.) Jag önskarse fysiska
farthinder längs hela norra Svinningevägen(liksom vid multiarenan) samt att trafiksignalerna
försvinnerifrån övergångsstället vid hpl Gottsunda då de bara fungerar som ytterligare en
trafikkomplikation som drabbar samtliga trafikanter och jag känner varken cyklister, bilister eller
fotgängare som tycker om att de finns där.   


